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Onderwerp: Cannabisteelt 
Commissie: Financiën & Bestuur 
 
 
Geacht college,        7 april 2015 
 
Wij hebben kennis genomen van het bericht waarin hoogleraar Van Kempen onderzoek gaat 
doen naar regulering van de cannabisteelt in relatie tot de mensenrechten. Eindhoven zal 
een deel van deze kosten voor haar rekening nemen, net zoals de steden Utrecht, Heerlen, 
Nijmegen, Tilburg en Rotterdam.  
 
De Eindhovense VVD diende eerder diverse moties in rondom de regulering van de 
cannabisteelt. In 2012 sprak de raad op initiatief van de VVD uit dat er in Eindhoven een pilot 
regulering cannabisteelt moest komen, stelden we in 2013 vragen wat er mede toe heeft 
geleid dat Eindhoven met enkele andere gemeenten het manifest Joint Regulation opstelde 
en in 2014 omarmde de Burgemeester een motie van ons waarin diverse kaders waren 
vermeld hoe een concrete pilot regulering cannabisteelt er uit zou kunnen komen te zien. 
 
We vinden het positief dat de hoogleraar wordt gevraagd om onderzoek te doen naar 
regulering van de cannabisteelt. Het gaat logischerwijs een groot onderzoek worden.  
 
Wellicht dat de Burgemeester de commissie kan bijpraten over de stand van zaken. Wij zijn 
echter benieuwd of de termijn uit de in 2014 ingediende motie nog realistisch is (inclusief het 
eerdere bericht over uitstel van twee weken), hoe het onderzoek van de hoogleraar zich 
verhoudt tot de motie uitwerken pilot regulering cannabisteelt en hoeveel middelen 
Eindhoven bijdraagt aan dit onderzoek. 
 
Wij zien uw beantwoording graag tegemoet. 

 
 
Ferry van den Broek, VVD 

 
 
 

 
 
 
 


